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Z innych pozycji należy z kolei wym ienić prace uw zględniające potrzeby jed
nostek gospodarki uspołecznionej i organów adm inistracji. Będą to pozycje: B. Bo- 
gomilskiego „Opinie, porady p raw ne i w yjaśnienia w  spraw ach organizacji 
i funkcjonow ania rad  narodow ych” (tem atem  są spraw y organizacyjne rad  naro
dowych, zakres ich działania, spraw y kadrow e itd.); Z. K iafkowskiego i H. Ligięzy 
„Wzory pism  procesowych w  postępow aniu arbitrażow ym ” (wzory opatrzone k ró t
k im  kom entarzem ); W. W ołłejki „Praw o w odne” (II w ydanie zbioru przepisów 
dotyczących gospodarki wodnej); R. Orzechowskiego „Jakość wyrobów przem ysło
w ych” (ważniejsze przepisy z objaśnieniam i); J. Bolesty „Przepisy o ustalaniu  
cen” (zaktualizow ane, II w ydanie zbioru); „Orzecznictwo naczelnych organów adm i
n istracji państw ow ej” (praca zbiorowa, tom  II pozycji, k tórej tom  I ukazał się 
w  1968 r.); zbiór przepisów  pt. „Kodeks drogowy” (w w ystarczająco wysokim  n a
kładzie).

Na odrębne omówienie zasługują następujące trzy pozycje: K. Siarkiewicza „Do
chodzenie i napraw ienie szkód górniczych” (jest to cenne opracowanie proble
m atyki związanej z dochodzeniem i napraw ieniem  szkód górniczych — z przezna
czeniem -głównie dla p rak tyk i); dwie pozycje z planu In sty tu tu  N auk Praw nych 
PAN: S. Głowackiego „Zjednoczenia państw owych przedsiębiorstw  terenowych 
w  system ie organów rad  narodow ych” (w m onografii omówiono m. in. rolę i za
dania rad  narodowych w te j kwestii) oraz J. Łętowskiego „Polecenie służbowe 
w  adm inistracji” (monografia poświęcona tem u poleceniu jako insty tucji prawnej).

6. Z pozostałych w łasnych pozycji W ydawnictwa wspomnieć jeszcze należy o ko
lejnym  (XXIV) Biuletynie Głównej Kom isji Badania Zbrodni H itlerow skich w Pol
sce „oraz o tradycyjnie w ydaw anym  co roku „Inform atorze P raw niczym ” (tym 
razem  chodzi o wydanie na rok 1973).

Poza tym  z pozycji w ydanych na zlecenie reso rtu  sprawiedliwości, Naczelnego 
Zarządu Lasów Państw ow ych, Zrzeszenia Praw ników  Polskich i Społecznego Kom i
te tu  Przeciwalkoholowego ukażą się m. in.: „Zbiór obowiązujących resortow ych 
aktów  praw nych M inisterstw a Sprawiedliwości” (2 tomy); „S tatystyka sądowa 1971” 
(3 zeszyty); „Ochrona lasów przed szkodnictwem ” (autorzy: L. Jastrzębsk i i E. S tan
kiewicz); cały szereg broszur na zlecenie ZPP, stanow iących m ateria ły  szkolenio
we dla uczestników różnych kursów ; wreszcie L. Falandysza „Praw ne i krym i- 
nologiczne zagadnienia przestępstw  alkoholowych w stosunku do innych k rajów ” 
i S. Frankow skiego „Nowe ustaw odaw stw o karne a zwalczanie alkoholizm u” i in
ne — na zlecenie Społecznego K om itetu Przeciwalkoholowego.

K i m x i K A

Z  życia izb adwokackich

I z b a  k i e l e c k a

I. Z e b r a n i e  k i e r o w n i k ó w  z e s p o ł ó w  a d w o k a c k i c h  W o j e 
w ó d z k i e j  I z b y  A d w o k a c k i e j  w  K i e l c a c h .

W dniu 14 listopada 1971 r. odbyło się zebranie kierow ników  zespołów adw okac
kich Izby kieleckiej, w  k tórym  obok kierow ników  zespołów wzięli udział: przed
staw iciel NRA adw. A ntoni Borkowy, prezes WKD, przedstaw iciel Komisji W ym iaru
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Sprawiedliwości przy KW PZPR — sekretarz POP przy Radzie Adwokackiej w  K iel
cach adw. Józef S trzykała i w izytatorzy zespołów adwokackich przy Radzie Adw o
kackiej w Kielcach.

T em atyka zebrania zgodnie z przyjętym  porządkiem  dziennym  koncentrow ała się 
na omówieniu W ytycznych na VI Zjazd PZPR i na ocenie pracy zespołów adw o
kackich naszej Izby ze szczególnym uwzględnieniem  wniosków i postulatów  m a ją 
cych na celu uspraw nienie pracy tych zespołów.

Na tem at W ytycznych na VI Zjazd PZPR zabrał głos adw. Józef S t r z y k a ł a ,  
k tóry  omówił znaczenie uchw ał VII i V III P lenum  dla rozw oju życia P a rti i n a 
rodu.

A dw okat Mieczysław L a t o  zajął się w swym w ystąpieniu zbilansowaniem  do
tychczasowych osiągnięć zespołów adwokackich. Jako  aktyw a mówca przytoczył 
udoskonalenie dokum entacji technicznej w zespołach, w zrost roli kierow ników  zes
połów i znaczny postęp w świadczonych przez zespoły usługach. Poprawiły się też 
w arunki lokalowe zespołów. Należy podkreślić dobry poziom pracy społecznej w ięk
szości adwokatów , którzy biorą udział w  pracy politycznej P artii i S tronnictw  P o
litycznych.

P roblem atyka zebrań zespołów jest niekiedy zbyt uboga w  stosunku do potrzeb 
organizacyjnych. Z przeprowadzonych w izytacji przez w izytatorów  wynika, że po
ziom pracy niektórych adw okatów  nie jest zadowalający. Zostaną o tym  pow iado
mieni kierow nicy zespołów w  celu w płynięcia na ich styl pracy.

O ceniając spraw y finansow e mówca stw ierdził, że przeciętna za spraw ę k sz ta ł
tow ała się w  pierw szym  półroczu 1971 r. w  wysokości 985 zł. Należy bardziej niż 
dotychczas korzystać z przepisu art. 20 § 2 ustaw y o ustro ju  adw okatury  przy oce
nie możliwości adw okatów  w przyjm ow aniu spraw.

Adw. Lato omówił też zagraniczne publikacje na tem at roli adw okatury, m.in. 
artyku ł w „L itiera turnoj Gazetie”, gdzie na ten tem at wypowiedział się M inister 
Suchariew .

Z abierając głos w  dyskusji adw. B i a ł a s i k z Radomia postulował przeciw 
staw ienie się deprecjacji zawodu adwokackiego, k tóry  nie m a w chwili obecnej •— 
zdaniem  mówcy — należytej rangi. Mówca podkreślił, że do rzadkości należą w y
padki w yboru adw okatów  do rad  narodowych i innych organów w ybieralnych. 
Omówił też działalność kom isji rozjemczych w  zakładach pracy zaznaczając, że 
orzecznictwo tych kom isji powinno być wolne od wszelkiego nacisku ze strony 
dyrekcji.

Jeśli chodzi o lustracje  w izytatorów , to zdaniem  mówcy są one zbyt pow ierz
chowne, bo dokonane bez analizy ak t sądowych, na to zaś w izytator nie ma czasu.

A dw okat H a l i s z c z a k  ze Skarżyska podkreślił, że w  małych zespołach istn ie
ją  trudności z prow adzeniem  szkolenia zawodowego i ideologicznego. Nie najlepiej 
k sz ta łtu ją  się w Skarżysku stosunki między adw okaturą, sądem i p rokura tu rą .

A dw okat M r ó z  z Jędrzejow a zwrócił uwagę na spraw ę dopływu nowych kad r 
do adw okatury, k tó ra  pow inna się rekrutow ać przede wszystkim  z aplikantów .

A dw okat G r z y b o w s k i ,  k ierow nik Zespołu Adwokackiego Nr 3 w  K ielcach, 
zwrócił uwagę na nadm ierne obciążenie k ierow nika zespołu pracą adm inistracyjną, 
co poważnie odbija się na jego działalności zawodowej. Rady adw okackie pow inny 
być wyposażone w możliwość elastycznego kształtow ania wynagrodzeń kierowników. 
W dużych zespołach kierownicy powinni być — zdaniem adw. Grzybowskiego — 
w ynagradzani z konta 34-a. To samo powinno się stosować do zastępcy kierow nika. 
Mówca poinform ował także zebranych o form ach i tem atyce szkolenia prow adzo
nego w  Zespole Nr 3 w Kielcach.
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Na zakończenie dysku tan t postulował ujednolicenie w  skali całego k ra ju  przez 
NRA zaopatryw anie zespołów w druki, co wpłynie niew ątpliw ie na ich obniżenie 
kosztów.

A dw okat S k u b i d a z Ostrowca postuluje zwrócenie uwagi na spraw y socjalne- 
i opiekę lekarską adwokatów.

A dw okat M ichał S k o r u p s k i  krytycznie ustosunkow ał się do odprow adzania 
na rzecz Rady Adwokackiej 25% wpływu z konta 34-a. Poruszył też spraw ę przy
działu wczasów dla adwokatów.

A dw okat K o l i ń s k i  poruszył spraw ę m ającego być w  przyszłości zaw artego 
porozum ienia między R adą Adwokacką a KZWM w Kielcach, które dotyczyłoby 
poroeum ienia w  zakresie poradnictw a prawnego, w ym iany doświadczeń, jak  rów 
nież spraw  socjalnych i kulturalnych.

Prezes WKD adw. B o r  k o w  y podkreślił rolę i odpowiedzialność każdego ad 
w okata  za dobre imię całej adw okatury. Nie zgadza się z tw ierdzeniem , jakoby 
adw okatów  nie w ybierano do różnych organów. Liczny jest udział adwokatów  w ra 
dach narodowych, a 5 adw okatów  piastu je m andat poselski. Adwokaci biorą udział 
w  pracach nad raportam i o stanie praw a. Dalej, mówca ocenił rolę kierowników 
zespołów, ich wynagrodzenia i w yodrębniania pozycji kosztów zespołów od w y
nagrodzenia w celu lepszej inform acji klienta. Adw. Borkowy wypowiedział się 
także na tem at uchylenia regulam inu funduszu urlopowego, w spraw ie składek 
ubezpieczeniowych tudzież zasiłków chorobowych oraz w spom niał o trudnościach 
finansow ych NRA. Zdaniem mówcy pożądane jest naw iązyw anie kontaktów  między 
zespołam i adwokackim i a zakładam i pracy.

II. P o r o z u m i e n i e  m i ę d z y  R a d ą  A d w o k a c k ą  w  K i e l c a c h  
a K i e l e c k i m i  Z a k ł a d a m i  W y r o b ó w  M e t a l o w y c h .

W dniu 4 stycznia zostało podpisane porozumienie m ające na celu zacieśnienie 
w ięzów między jednym  z najw iększych zakładów produkcyjnych w  Kielecczyźnie 
a środow iskiem  adwokackim  w  Kielcach. Porozum ienie to obejm uje prowadzenie 
poradnictw a prawnego dla załogi przez kieleckich adwokatów , wygłaszanie prelekcji, 
opracow anie publikacji dla gazetki zakładowej i w spółpracę z Zakładow ą K om isją 
Rozjemczą. Porozum ienie dotyczy też spraw  socjalnych, jak  np. udziału dzieci ad 
w okatów  w  koloniach letnich prowadzonych przez KZWM i udosiępnienia budowy 
dom ków  campingowych w  Ośrodku Wczasowym KZWM. Porozum ieniu tem u po
święciło no ta tkę miejscowe „Słowo L udu” w num erze z dnia 7 stycznia br.

III. S p o t k a n i e  P r e z y d i u m  R a d y  A d w o k a c k i e j  w K i e l c a c h  
z r e n c i s t a m i - a d w o k a t a m i .

D nia 31 grudnia 1971 r. w  lokalu Rady Adwokackiej odbyło się spotkanie P re 
zydium  R ady z Kolegami adw okatam i-rencistam i. Podczas spotkania, które upły
nęło w  m iłej i serdecznej atmosferze, dziekan Rady Adwokackiej adw. A ntoni Pie- 
rzak  złożył Kolegom najlepsze życzenia noworoczne.

Zaproszeni goście podziękowali za pam ięć i ze swej strony złożyli na ręce dzie
k an a  Rady życzenia noworoczne.

P rzy lam pce w ina odżyły w spom nienia z sali sądowej, opowiadano anegdoty, 
k tórych  przedm iotem  były interesujące w ydarzenia z praktyki.

adw. Stanisław Szufel

I z b a  k o s z a l i ń s k a

1. W dniu  20 listopada 1971 r. odbyła się w  Koszalinie okręgowa narada kie
row ników  zespołów adwokackich oraz aktyw u samorządowego i politycznego.
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W prow adzenia do dyskusji dokonał dziekan adw. Czesław Bielicki podając, że 
narady o podobnym charak terze odbyw ają się również w  Słupsku i Szczecinku, 
g rupując tam  adw okatów  ze swoich okręgów.

Celem dzisiejszej narady  jest uspraw nienie pracy adwokatów , składanie wniosków 
legislacyjnych porządkujących ustaw odaw stw o oraz szersze zaangażowanie adw oka
tów  do prac społecznych i politycznych zgodnie z wytycznym i KC PZPR na VI 
Zjazd.

D yskusję rozpoczął adw. Em il T u r o w s k i .  W skazał on na potrzebę pow ołania 
sądu odwoławczego od orzeczeń adm inistracyjnych, niezależnych od podporządkow a
nia służbowo-resortowego. U zasadniając w niosek adw okat Em il Turow ski podał, 
że niejednokrotnie zdarzają się w ypadki zm iany prawom ocnych orzeczeń adm ini
stracy jnych  przez organy nadzoru i rozstrzygania tego samego zagadnienia w  spo
sób całkowicie odmienny.

D rugim  postu latem  o charak terze legislacyjnym  byłoby wyłączenie z kom petencji 
sądów powszechnych spraw  w  związku z w ypadkam i kom unikacyjnym i i poddanie 
rozstrzygania tych spraw  organowi sądowemu (oczywiście specjalistycznemu). Rów
nież i tu  życie wyprzedza prawo. Coraz większy rozwój m otoryzacji niesie za sobą 
pow staw anie kolizyj, a tymczasem sądy (w swym tradycyjnym  układzie: sędzia 
i ławnicy) rozstrzygają bez bliższego przygotow ania fachowego zagadnienia trudne 
i życiowo zasadnicze.

Adw. S tanisław  G r a w i c z  postulował w swoim w ystąpieniu utw orzenie osob
nego konta, na k tóre wszyscy adwokaci odprowadzaliby pewne kwoty w stosunku 
miesięcznym w  celu stw orzenia rezerw y na w ypadek choroby i urlopu wypoczyn
kowego. Zatrzym yw anie rezerw y na koncie 34, tak  jak  to się robi czasami, jest 
załatw ieniem  nieform alnym .

Szczególnie w  m ałym  zespole choroba członka odbija się na budżecie całego sk ła
du osobowego. Problem u można nie widzieć w yraźnie w większych zespołach, jed 
nakże w  praktyce koszalińskiej jest on istotny, zwłaszcza gdy się uwzględni sto
sunkowo poważny w iek adw okatów  oraz częste zachorowania.

Ponadto dyskutan t uznał za konieczne zakupyw anie dla zespołu togi z konta 34-a.
Adw. Zygm unt B r  e 1 i ń s k i poruszył stale aktualny, a nie rozstrzygnięty do

tychczas problem  ferii sądowych, zw racając uwagę na częste niestaw iennictw o 
św iadków, stron, a naw et oskarżonych w  okresie letnim . W yznaczanie spraw  jest 
niejednokrotnie form alnością i wszyscy zdają sobie spraw ę z fak tu  bezskuteczności 
wystosowanych wezwań. Jednocześnie z wprowadzeniem  ferii letnich pożądane by 
było uzyskanie odpowiedniej liczby miejsc w ośrodkach wczasowych, tak  żeby 
letn i odpoczynek był zupełny i stosunkowo tani.

W spraw ie składu osobowego zespołów na terenie koszalińskim  dyskutant wnosił 
o zm ianę ustaw y o ustro ju  adw okatury  przez wprowadzenie możliwości utw orzenia 
zespołu złożonego już z dwóch członków.

N aw iązując do głosu dyskusyjnego adw. Em ila Turowskiego, mówca uważa, że 
utw orzenie „sądu kom unikacyjnego” byłoby ze wszech m iar pożądane.

Adw. W iesław U p t a s w w ystąpieniu swym przypom niał zgromadzonym o to 
czącej się od dłuższego czasu dyskusji nad potrzebą zm iany ustaw y o ustro ju  ad
w okatury . W szystkie postulaty łącznie z w ysuniętym i na dziesiejszej naradzie po
w inny być uwzględnione w  nowej ustawie.

N aw iązując do W ytycznych KC PZPR w związku z VI Zjazdem  Partii, adw okat 
U ptas uzasadniał potrzebę szczególnego podkreślenia w  konstytucji zasadniazych 
p raw  obywatelskich. A kt tak  wysokiej rangi jak  ustaw a zasadnicza powinien od
działyw ać na inne przepisy, a między innym i także na przepisy kodeksu postępo
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w ania karnego. Jest to proces długi, lecz stałe podkreślanie p raw  obyw atelskich 
zm ieni stopniowo praktykę, daleką jeszcze w  tej chwili od ideału.

Adw. Kazim ierz S z a j d e k jest zdania, że należy zmienić ustaw ę karną  proce
sową w  zakresie organów upraw nionych do stosowania aresztów  tym czasowych 
oraz przekazać stosowanie aresztów  organom sądowym lub sędziom śledczym.

Adw. Czesław B i e l i c k i  przypom niał zgromadzonym inicjatyw y innych rad  
adw okackich co do zaw ierania umów z dużym i zakładam i pracy. Inicjatyw y te  są 
form ą w iązania się adw okatów  z życiem zakładów pracy, a jednocześnie mogą 
przysparzać konkretnych korzyści adw okatom  przez możliwość uzyskiw ania przez 
adw okatów  np. wczasów itp.

Adw. D ariusz M a l c z y k  wypowiedział się za w prow adzeniem  sądow nictw a 
adm inistracyjnego, naw iązując do opracowanego w tym  zakresie p ro jek tu  w 1957 r. 
U w aża też za konieczne w prow adzenie letnich ferii sądowych oraz generalne roz
w iązanie problem u wczasów dla adwokatów.

Adw. A nna S z n u r a w a  zwróciła uwagę na częste fak ty  udzielania pokątnych 
porad  przez praw ników  zatrudnionych w gospodarce uspołecznionej oraz na ko
nieczność zaham ow ania tego niekorzystnego zjawiska.

Adw. Em il T u r o w s k i  podkreślił nie dostrzegane dotychczas zjawisko licznej 
tu ry sty k i zagranicznej na terenach województwa koszalińskiego, a w zw iązku 
z tym  — konieczność zapew nienia im pomocy praw nej przez wszystkie zespoły. 
Zgłaszający się turyści nie mogą w ręcz zrozumieć, że adwokaci nie mogą im za
pew nić pomocy i odsyłają do odległych zespołów specjalistycznych.

Adw. Czesław B i e l i c k i  podzielił się z zebranym i oceną sytuacji organizacyjnej 
i finansow ej Izby Adwokackiej w  Koszalinie dokonanej przez Prezydium  NRA. 
Ocena ta  w ypadła pomyślnie.

W toku ożywionej dyskusji na naradzie w ysunięte zostały m.in. następujące w nio
ski dotyczące:
■— pow ołania adm inistracyjnego sądu odwoławczego od orzeczeń wydaw anych w  po

stępow aniu przed organam i adm inistracyjnym i,
— utw orzenia specjalistycznego sądu do rozstrzygania spraw  w ypadków  kom uni

kacyjnych,
— utw orzenia osobnego konta, na którym  gromadziłoby się rezerw y na w ypadek 

chorób i urlopów,
— rozszerzenia praw  korzystania z konta 34-a,
— w prow adzenia ferii letnich,
— zapew nienia adwokatom  praw a korzystania z wczasów pracowniczych,
— możliwości utw orzenia zespołów składających się z 2 członków,
— przekazanie organowi sądowemu stosowania aresztu tymczasowego,
— zlikw idow ania zespołów specjalistycznych.

2. W dniu 20 listopada 1971 r. odbyła się w Szczecinku okręgowa narada kierow 
ników  zespołów adwokackich oraz aktyw u samorządowego i politycznego.

W prowadzenie do dyskusji na tem at problem ów adw okatury  na tle W ytycznych 
KC PZPR na VI Zjazd P artii wygłosił w icedziekan RA w Koszalinie adw. Janusz 
Panieński. Stw ierdził on, że podstaw ą do dyskusji są przede w szystkim  tezy 91, 92, 
93 i 95 tych Wytycznych.

Po w prow adzeniu w yw iązała się żywa i w szechstronna dyskusja, w  której wzięli 
udział wszyscy obecni na naradzie adwokaci.

W toku  tej dyskusji stw ierdzono, że:
1) w  ram ach prac społecznych adw okatura powinna pomóc w zaznajom ieniu 

społeczeństwa z nowymi przepisam i praw nym i, w szczególności z ostatnio
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uchw alonym i ustaw am i regulującym i spraw y rolne. Stosowanie tych ustaw 1 
rodzi wiele problem ów, trudnych do rozw iązania naw et dla w ładz adm in i
stracyjnych;

2) zachodzi konieczność zaznajom ienia społeczeństwa — przez artyku ły  w  p ra 
sie — o roli i zadaniach adw okatury. W szczególności społeczeństwa zbyt 
mało wie o tym, że adwokaci mogą występować nie tylko w spraw ach  k a r 
nych i cywilnych, ale również w  kolegiach karnoadm inistracyjnych, w  są
dach ubezpieczeń społecznych, w postępow aniu adm inistracyjnym , podatko
wym itp .;

3) w związku z dużą ilością przepisów  praw nych, często ze sobą sprzecznych, in 
teres społeczny w ym aga bądź reaktyw ow ania NTA, bądź pow ołania o rganu  
podobnego.

4) Rada A dw okacka w Koszalinie powinna się zainteresow ać istniejącym  na n a
szym terenie pokątnym  pisarstw em  i poradnictw em  i przedsięwziąć energicz
ne kroki, które by zlikwidowały te ujem ne zjawiska. Pokątne p isarstw o i po
radnictw o w yrządza wiele szkód społeczeństwu;

5) p rojektow ana zm iana ustaw y o ustro ju  adw okatury  pow inna przewidzieć moż
liwość pow oływ ania w małych miejscowościach 2-osobowych zespołów adw o
kackich. W tych miejscowościach, w których zatrudnionych jest w  sądzie ty lko 
dwóch sędziów, najwyżej dwóch adwokatów  może mieć zapew niony godziwy 
zarobek. Nie ma tam  większego zapotrzebowania na usługi praw ne;

6) dla uspraw nienia pracy zespołów, szczególnie małych, byłoby celowe zam a
w ianie i rozprowadzanie przez Radę Adwokacką wszelkiego rodzaju druków  
niezbędnych w  pracy zespołów (teczki, karty  zleceniowe, pełnom ocnictw a itp.);

7) należy w ystąpić z wnioskiem  do M inisterstw a Sprawiedliwości o zezwolenie 
przedsiębiorstwom , k tóre korzystają z usług zespołów adw okackich, na opła
canie należności z funduszów obrotowych, a nie z funduszów proponow anych 
na opłaty za prace zlecone.

3. W 1971 roku K oszalińska Izba Adwokacka zanotowała na swoim koncie sze
reg istotnych sukcesów.

Przede w szystkim  wzrosła znacznie aktywność zawodowa, co znalazło w yraz 
v/ osiągnięciu wyższych obrotów  i w popraw ie w arunków  m aterialnych.

Dzięki reform ie Funduszu W zajemnej Pomocy zgromadzono odpowiednie środki 
finansowe, które pozw alają na szerszą działalność w  zakresie pomocy socjalnej.

W w yniku ożywionej dyskusji nad W ytycznymi na VI Zjazd PZPR  rozszerzył 
się i pogłębił poziom świadomości społeczno-politycznej, wzrosło zaangażow anie spo
łeczne oraz poczucie odpowiedzialności za spraw y publiczne.

4. W dniu 20 listopada 1971 r. odbyła się w S łupsku okręgowa n arad a  k ierow 
ników zespołów adwokackich oraz aktyw u samorządowego i politycznego, pośw ię
cona omówieniu W ytycznych KC na VI Zjazd PZPR.

W prowadzenie do dyskusji wygłosił członek Rady Adwokackiej, k ierow nik  Zespo
łu Adwokackiego Nr 3 w  S łupsku adw. Leon Kasperski.

W dyskusji zabrali głos wszyscy uczestnicy narady. D yskusja skoncentrow ała się 
głównie na zadaniach adw okatury  w życiu społeczno-politycznym  k ra ju  oraz na 
projektow anej reform ie ustro ju  adw okatury.

Omówiono zespół podstawowych zagadnień, w ykraczających daleko poza ram y 
ustaw y o ustro ju  adw okatury.

Sporo w ątpliw ości nasunęły uwagi na tem at technicznych rozw iązań sugerow a
nych przez zespół „Praw a i Życia”.


